
Enig Tabita – Gentofte hospital er godt! 
Af Anne Ehrenreich, Medlem af Hørsholm Kommunalbestyrelse og Regionsrådet for 

Venstre 
  
Jeg er enig med Tabita Wulff i, at Gentofte Hospital er godt og leverer en fantastisk 

god patientbehandling. Det er også baggrunden for, at jeg har foreslået, at Hørsholm 
Kommune skulle flytte til Gentofte/Herlev hospital, såfremt der ikke bliver plads nok 

til alle borgere i Nordsjælland på det kommende supersygehus i Hillerød. 
  
Ift supersygehuset i Hillerød har jeg ikke slået på tromme for det, men gjort 

opmærksom på, at det ikke har kapacitet til at tage sig af alle patienter i 
Nordsjælland, og at der derfor muligvis skal findes andre løsninger. Og her er det, at 

jeg synes, at muligheden med Gentofte hospital er interessant – af præcis de samme 
årsager som Tabita Wulff.  
  


